
ps 

Wat betreft de situatie op Schoorl, en de manege daar. Is misschien een goed gesprek beter, voor w i 
j samen opnieuw iets ondernemen ( ?) De corona crisis was voor iederéen moeilijk, maar het is 
onhandig, mensen - m i j het dan nog extra lástig te maken, toch ? Verontschuldiging alstublieft ?
Ik werd niet echt vriendelijk benaderd daar, de laatste keren. Ga er zo dus ook niet vanuit, dat ik 
overal zomaar met open armen ontvangen word ? Ondanks dat ik - ook - hen, het idee aangaf met 
een kandidaat kinderburgemeester te komen:)
G ó e d weekend vast samen daar, griffier - mevrouw Pijnenborg ! 
kijkt u ook even naar meegestuurde petities ?
- kostenomlaag, sp
- behoud de taverne voor bergen nh

Sent: Friday, June 23, 2023 at 10:08 AM
From: "Pieter Veen" <pb.veen@gmx.com>
To: bureaugriffier@bergen-nh.nl
Subject: overlijden ( en rouw) 🙏, situatieschets ( coulanceregeling alstublieft) ?, aanvullend 
moestuinplan ( wandel en jogg parcour naar het buitengebied),

Goedendag gemeente Bergen nH, geachte Griffier - mevrouw Pijnenborg
Ik hoop dat het u goed mag gaan !
Laat u hierbij even iets weten, na eerder mevrouw Hafkamp, en de heer Rehwinkel. Nu bijzonder 
vriendelijk kennis gemaakt te hebben met de heer Voskuil. ' Alles binnen een meer informele digitale 
kennismaking, met 😋 Koekjes als een middelpunt '. 
Verleden week was niet mijn bedoeling zó kontakt te maken met uw buurgemeente Alkmaar, en uw 
collega mevrouw Hornstra. Toch op de camping, of in het hostel las ik iets * over het tragische einde, 
van oud fractievoorzitter, en Raadslid - unit hoofd plaatselijk ziekenhuis partner moederen dochter † 
Iris Zeijlemaker. Zij mocht maar 47 jaar oud worden.
Even bij mijzelf blijvend, overkwam het overlijden van onze, mijn ouders mij eigenlijk. ' Nazorg, en 
frustratie van medische behandeling liepen óp, zo vroeg ik raad bij de oud hoogleraar, expert verlies 
en rouw meneer Keirse ( als secretaris gezinsbond Leefdaal Berchtem)'.
Verder overleed eind Januari een collega Raadslid hier † Anne Nieuwenhuis. De man nam mijn 
aanvullende moestuinplan, en wandel - jogg parcour mee naar de Raad. Daar was ik - ook - sinds 
December 2017 mee bezig, lobbyend. Wat iets kreeg van mijn eigen draagkracht oefenen, na ook 
hulp gevraagd te hebben aan aan de rector ( in mijn kontakt met de gemeente). ' Werd het binnen de
school soms bijna 🥸 een persiflage op ' Fawlty towers naar mijn bescheiden mening'. Met de rector, 
Gijsbert van Beek als Basil ( John Cleese), en mijzelf als Manuel in een b i j r o l '(- 
De weg naar de gemeente ken ik dus nog niet heel goed. Maar ik heb ( vrijwilligers) werk ervaring, op
boven genoemde school. Waarna ik bij de Natuur en vogelwacht, Biesbosch ging werken, daarbij een 
diploma natuurbeheer haalde binnen het leerlingenwezen. Toch altijd met het oog op betaald werk, 
en positieverbetering. De kontakten daar onderhoud ik nog steeds, met pleziér ( bijlage).
Bij de vergadering gisterenavond mag ik u misschien enkele - persoonlijke - punten aangeven ? Zoals 
ik in Altena soms kontakt heb met de Raad, en uw collega Hans Peet. Hoewel ik geen politieke 
ambitie heb zelf, geef ik een en ander waar mogelijk soms een sociaal, 🙏 en groen duwtje mée, 
hopelijk-) 
Na Anne 's overlijden, bijna 5 maanden geleden. Gaf de griffier aan, mijn kontakt binnen de Raad, 
wat mée te sturen. Zou ú de tijd en moeite kunnen nemen, mij bij de juiste mensen te introduceren, 
mevrouw de griffier ?
-* Bij de herinrichting van het Plein, van Bergen. Zou ik nóg wat meer nadruk op het gróen willen zien
? Als verfraaiïng, plus de mogelijkheid voor een natuurlijke ontspanning voor jong en oud ( als ekstra 
als funktioneel hitteschild) ? 
- Verder is beter openbaar vervoer altijd béter, naar mijn beleving ( dan investeren in een - te - dure 
ondergrondse parkeer garage bijvoorbeeld).
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- Hoorde verder iemand uit de praktijk, werkzaam bij de Ggz Heiloo - Zaterdag 2 weken geleden. Nog 
voor de openig expositie Ezels en kwasten, Wijk az. En ze vertelde duidelijk : dat na de invoering van 
de Wmo - 2015 alles móeilijker werd. Want voor alle clienten moeten per gemeente waar ze wonen, 
andere afspraken gemaakt worden. Zo lijkt terug naat een meer centrale aansturing dé oplos-sing ?
- Verder wordt hier wordt meer werkruimte gezocht voor de ambtenaren, na de fusie van 2019 
( Woudrichem, Wijk en Aalburg en Werkendam, naar Altena). Werden ze eerst wegbezuinigd, krijgen 
ze nu meer collega 's waarmee het werk gedaan kan worden. Grootschalig denken kent zijn 
beperkingen, ik ken de ins en outs niet goed. Maar wát voor ingewikkelds is ' de Buch ' ? Femke Dol, 
bestuurs secretaresse en ik hadden eerder wat kontakt.
Eerder vroeg ik de burgemeester, de heer Voskuil zijn medewerking bij een coulance regeling, meer 
voor mijzelf ? Daarbij is het mooi als ik iets kan betekenen voor de gemeente Bergen, en de 
bewoners, wat binnen mijn draagvlak past ? Zolas een ouderen woonvorm opzetten, in een oud 
koloniehuis bijvoorbeeld ( blijft de Osho gemeenschap in Egmond:) ? Zo een mogelijkheid aanbieden 
in de de sociale - huur - sector. Daarvoor een gebouw aanpassen, waardoor gebruik door enkele 
paren, en alleenstaanden zlfredzaam zullen zijn. Een eigen vertrouwde gezellige omgeving kunnen 
maken onderling. Maar ook gebruik kunnen maken van verschillende gemeenschappelijke 
voorzieningen ?
Verder gebeurde mij opnieuw toch iets vervelends, waar een trajekt begeleiding uitkomst had mogen
bieden, denk ikzelf ? Betrokken ambtenaren met elkaar in kontakt brengen is niet altijd eenvóudig. 
En in mijn situatie heb ik iets uit te leggen, bij het gat in mijn Levensloop.
Bij mijn open sollicitatie, Vonk Alkmaar ( bijvoorbeeld klasse assistent groen en de paardenklas). 
Deden mevrouw Brandenburg, en meneer Wijnmaalen weinig moeite. ' De laatste stelde altijd bereid
te zijn met mij van gedachten te wisselen, maar antwoordde concreet nergens op) '. Groen, en Equin 
horse and management, Yuverta Houten we maakte eerder informeel kennis ( Jan van der Wiele), en 
ik. Dacht zo ook na over zijinstroom 2 talig onderwijs - schooljaar 2018. Sinds anderhalf jaar bijna, 
krijg ik - ook - les, van een docent daar, en dochter van voorheen de eigenaar ( Sanne van 
Bergenhenegouwe). 
* Of dat nu nóg handig is, verhuizen is daarbij niet zomaar gebeurd. Dan is geld leren uitgeven bijna 
iets, na - te - lang op minimum inkomen niveau gehouden te zijn geweest ( December 2025 Aow 
gerechtigd). 
Deze week nog vroeg ik mensen te reageren op de funktie Kinderburgemeester-) Wees daar ook wat 
toegeeflijkheid dan, alstublieft ? Voor niet iedereen was de gegeven tijd misschien voldoende ( en zo 
broeien ze daar misschien nog wat op iets) ?
Die Dinsdag koelde ik nog wat áf in zee, en wat is daar een machtige gelegenheid, in Bergen az. En 
ónwerkelijk 🥸 het verdriet, en dat de familie Zeijlemaker voortaan zonder Iris in zee gaat(- 
D á n k voor het lezen van deze wat lange mail ! En wanneer er vragen zijn praat ik u graag eens bij, 
zo plan ik een netwerk weekendje - 8, 9 Juli ? 
Met een vriendelijke groet, 
Pieter Veen
Abeelhof 63
4254 BZ Sleeuwijk nB
🙏 06 489 864 35

- Hans Peet, > 06 511 011 24 > h.peet@gemeentealtena.nl - Christan Alderlieste, > 
c.alderlieste@gemeentealtena.nl > 06 537 621 62
Ik maildde fraktievoorzitter Progressief Altena bij, Christan Alderlieste - eergisteren. Stelt de heer 
Voskuil er prijs op, kontakt te krijgen ?
- Met de coulanceregeling Altena <> Bergen nH, daar werkt hopelijk Alkmaar aan mee ( mevrouw 
Schoutemaker), in de toekomst Heemskerk ( Piet Burgering, wethouder). Verder ook Dordt ( Peter 
Heijkoop, wethouder en voorzitter Vng commissie) ? Ook Gelderland 'Voorst, en de Rotterdam 
( Paula Jorritsma en Ahmed Aboutaleb).
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- Bij de verhuizing hoop ik op een kans een tiny house te mogen plaatsen, aan een bosrand in 
Aagtdorp. ? Crowd funding helpt daar hopelijk bij-)?


